
 

                                                 
 
 

 
Motie: Een duidelijker speelveld voor de ontwikkeling van de turnhal HLC 
 
De gemeenteraad van Haarlem, bijeen op donderdag 28 mei 2020,   
gehoord de beraadslagingen over de startnotitie: realiseren nieuwbouw turnhal HLC, 
 
Overwegende dat, 
-sporten gezond is; 
-de turnsport in Haarlem gebaat is bij een nieuwe sporthal voor HLC; 
-de ontwikkeling van een sporthal aan de Jaap Edenlaan/ Pim Mulierlaan dient te passen in  
 de ontwikkeling van de Orionzone en in de ambities van de SOR; 
-goede parkeervoorzieningen voor de opgetelde sportactiviteiten, het Mendelcollege en  
 omwonenden van groot belang zijn, 
 
Constaterende dat: 
-de huidige plannen een te smalle doorgang lijken te hebben tussen de turnhal en de school; 
-er zorgen zijn over aspecten als parkeren en sociale veiligheid; 
-het participatie- en inspraaktraject met omwonenden en naastgelegen instellingen niet 
 goed lijkt te verlopen tot heden; 
-het duidelijk moet zijn voor partijen binnen welke kaders gekomen kan worden tot een  
 ontwerp en realisatie van de nieuwe Turnhal van HLC, 

 
Verzoekt het college om spoedig de uitwerking van de kaders aan te geven waarbinnen de 
initiatiefnemer en betrokken partijen een traject van ontwerp en bouw kunnen 
vormgegeven. Deze kaders dienen onder meer de volgende aspecten te omvatten: 
-de noodzakelijke omvang van de parkeervoorzieningen, ook rekening houdend met  
 (inter)nationale sportactiviteiten van HLC en met alle sportactiviteiten die aan de Jaap  
 Edenlaan/Pim Mulierlaan, vaak gelijktijdig, plaats vinden; 
-de ambities in de SOR genoemd, waaronder een fietstunnel; 
-de ligging en bereikbaarheid van het Mendel College; 
-een overlegstructuur met wijkraad, omwonenden en het Mendelcollege; 

Verzoekt tevens om snel inzicht te geven in de haalbaarheid van een sluitende businesscase 
en daarbinnen de inzet van partijen, waaronder de inzet en/of bijdrage van onze gemeente. 
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